
 

 

Onderwerp Inhoud Nummer Fractie Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

Begroting  OV-

fietsvoorzieningen bij 

bushaltes. 

AANGEHOUDEN 

PS dragen het college 

op: * te onderzoeken 

welke busstations en 

haltes het meest 

kansrijk zijn voor 

realisatie van een  

OV-fiets voorziening  

* met de Stadsregio 

Amsterdam in 

gesprek te gaan om 

te bezien of zij 

hierbij willen 

aanhaken. 

M64-2015 D66, CDA, PvdA  10-10-2016: De 

fractie houdt de 

motie nog aan. Er 

loopt nu een 

aanbesteding. Zolang 

deze nog niet 

afgerond is wordt de 

motie aangehouden.  

31-11-2015: Reden 

aanhouden motie 

vanuit notulen PS 9 

en 16 november 

2015: "Gedeputeerde 

POST:....Waar ik wel 

goed mee uit de 

voeten zou kunnen, 

is om verder na te 

gaan naast het halte 

uitvoeringsprogramm

a dat wij al hebben 

gerealiseerd, welke 

faciliteiten men wel 

graag op bepaalde 

busknooppunten zou 

zien. Daarmee zou ik 

uit de voeten 

kunnen, maar een 

onderzoek dat zich 



 

 

toespitst op een 

enkel bedrijf, is geen 

handige route om op 

te gaan. Ik kan mij 

voorstellen dat wij 

hier nader van 

gedachten over 

wisselen in de 

commissie." 

PMI  Pilot 

gebiedsatelier 2e 

fase verbetering 

N236 tussen Nieuwe 

's Gravelandseweg en 

Loodijk. 

PS verzoeken GS: 1. 

zo spoedig mogelijk 

als pilot een 

"burgerparticipatie 

N236 2e fase" vóór 

de aanbesteding van 

dit deel van de weg 

te starten  2. daartoe 

in overleg met 

betrokkenen een 

stappenplan te 

maken en 3. de leden 

van de Commissie 

Mobiliteit en 

Financiën over het 

stappenplan alsmede 

de bereikte 

resultaten te 

informeren. 

M27-2016 SP, 50PLUS, CU-SGP, 

D66, GroenLinks, 

ONH, PvdA, PvdD 

27-10-2017: 

Afgelopen jaar heeft 

het 

burgerparticipatietraj

ect plaatsgevonden. 

Het resultaat is 

middels een brief van 

GS (1006561/ 

1006568) op 13 

november 2017 

verstuurd aan 

Provinciale Staten.  

10-11-2017: Uit GS-

besluitenlijst d.d. 7-

11-2017: Het college 

besluit: 1. het 

resultaat van de 

uitvoering van motie 

M27/2016 over 

burgerparticipatie 

01-02-2018: de 

gedeputeerde is in 

gesprek gegaan met 

gemeenten Gooise 

Meren en Hilversum. 

Afdoening van de 

motie wordt opnieuw 

besproken in cie M&F 

van 19 februari 

2018. Het voorstel 

Presidium volgt 

daarna.  04-12-

2017: Presidium 

wordt voorgesteld in 

de commissie M&F 

van 22 januari 2018 

te vragen of de motie 

als afgedaan kan 

worden beschouwd. 

Brief 



 

 

N236 Franse 

Kampweg  ter 

bespreking voor te 

leggen aan 

Provinciale Staten  2.   

de gedeputeerde te 

machtigen voor 

redactionele aan 

passingen.  13-6-

2017: 19 juni 2017 is 

een inloopavond om 

te kijken of de 

resultaten aansluiten 

bij de beelden in de 

omgeving. Hierna 

zullen de leden van 

de commissie M&F 

worden 

geïnformeerd.  19-

4-2017: Inmiddels 

hebben 4 

participatiebijeenko

msten 

plaatsgevonden met 

bewoners, bedrijven, 

GNR, 

Natuurmonumenten, 

politie, brandweer en 

de gemeenten 

1006561/1006568 is 

in november 

besproken in de 

commissie. 



 

 

Gooisemeren en 

Hilversum. Op 6 

maart 2017 was de 

laatste bijeenkomst. 

Naar verwachting is 

voor het zomerreces 

van 2017 duidelijk 

hoe het proces 

verder wordt 

vormgegeven. 

Begroting  

taakstelling 

Provinciefonds. 

PS verzoeken het 

college van GS om: 

eigenstandig en in 

IPO verband te 

bevorderen (middels 

lobby) dat er in een 

nieuw regeerakkoord 

geen taakstelling op 

de provinciale 

middelen wordt 

opgenomen. 

M70-2016 PvdA, SP 16-10-2017: Op 

aangeven van PNH is 

dit opgenomen in de 

gezamenlijke lobby 

van het IPO en de 

VNG bij de 

kabinetsformatie. Het 

onderwerp is in 

diverse gesprekken 

aan de orde geweest, 

waaronder ook in het 

gesprek van de 

voorzitters van IPO, 

VNG en UvW met de 

onderhandelaars 

voor een nieuw 

Regeerakkoord. In 

het Regeerakkoord is 

opgenomen dat 

01-02-2018: afdoen 

van motie wordt 

geagendeerd voor cie 

M&F van 19 februari 

2018. Voorstel 

Presidium volgt 

daarna.  04-12-

2017: Presidium 

wordt voorgesteld in 

de commissie M&F 

van 22 januari 2018 

te vragen of de motie 

op deze wijze als 

afgedaan kan worden 

beschouwd. 



 

 

uitgangspunt voor de 

indexering van het 

Gemeente- en 

Provinciefonds de 

‘trap-op-trap-af 

systematiek’ is. Deze 

systematiek wordt 

gekoppeld aan de 

totale uitgaven onder 

het uitgavenkader, 

hetgeen de stabiliteit 

en voorspelbaarheid 

vergroot. Het komt er 

dus op neer dat er 

geen nieuwe 

taakstelling komt. 

Overigens is er nog 

wel een taakstelling 

opschalingskorting 

vanuit de vorige 

Kabinetsperiode. Het 

Gemeente- en 

Provinciefonds zullen 

in de komende jaren 

groeien/krimpen 

afhankelijk van de 

Rijksuitgaven. Wij 

stellen u gezien het 

bovenstaande voor 



 

 

de motie als 

afgehandeld te 

beschouwen.  05-

07-2017: Op 

aangeven van PNH is 

dit onderdeel 

geworden van de 

lobby van het IPO en 

de gezamenlijke 

provincies in de 

lobby bij de 

kabinetsformatie. 

Ook in het gesprek 

van de voorzitters 

van IPO, VNG en UvW 

met de informateur 

zal dit onderwerp 

aan de orde worden 

gesteld.  22-03-

2017: Op 3 april 

2017 heeft de 

portefeuillehouder 

gesproken met de 

voorzitter van het IPO 

en met de lobbyist. 

De lobbyist is 

gevraagd in contact 

te treden t.b.v. de 

nadere vormgeving.   



 

 

09-01-2017: Stand 

van zaken is dat GS 

het verzoek van de 

Staten betrekken bij 

de reguliere PA-

activiteiten alsmede 

bij de lobby – in IPO-

verband – richting 

Tweede 

Kamerverkiezingen. 

Motie Vreemd a/d 

Orde  

Toegankelijkheid 

Buurtbussen. 

AANGEHOUDEN 

Verzoeken het 

College van 

Gedeputeerde Staten 

om: * het principe 

van de inclusieve 

samenleving in acht 

te nemen en de 

mogelijkheden te 

onderzoeken of het 

provinciale 

buurtbusbeleid 

dusdanig aangepast 

kan worden dat 

buurtbussen binnen 

redelijke termijn ook 

toegankelijk worden 

voor 

rolstoelgebruikers. 

M1-2017 PvdA, CDA  16-02-2017: Reden 

aanhouden motie 

vanuit Notulen PS 

06-02-2017: 

"Mevrouw VAN DUIJN 

(PvdA): Voorzitter. 

Dank voor de 

antwoorden. Er ligt 

nu zoveel informatie 

op tafel dat het goed 

is om er in de 

commissie verder 

over te praten, dus 

wij houden hem aan." 



 

 

Jaarrekening 2016  

hoofdfietsnetwerk. 

PS verzoeken het 

college van GS het 

fietsbeleid een extra 

impuls te geven 

door: * te 

onderzoeken hoe een 

herkenbaar 

provinciaal 

hoofdfietsnetwerk 

vorm kan krijgen, 

waarbij harmonie 

gezocht wordt met 

de ontwikkeling van 

het fietsnetwerk van 

de Vervoersregio 

Amsterdam  * in dit 

onderzoek specifiek 

meenemen hoe de 

vermarkting van een 

hoofdfietsnetwerk 

kan worden 

opgepakt  * een 

model te ontwikkelen 

voor (cofinanciering 

van) het oplossen 

van zwakke schakels 

in gemeentelijke 

fietspaden in het 

hoofdfietsnetwerk  * 

M31-2017 D66, PvdA, CDA, 

GroenLinks. 

24-10-2017: Op 5 

oktober jl. is een BOT 

overleg geweest met 

de cie M&F waar 

enerzijds gemeld is 

dat GS zijn gestart 

met de uitvoering 

van de motie en 

anderzijds extra 

informatie bij PS is 

opgehaald als input 

voor de Verkenning 

Fiets. Eind 

2017/begin 2018 is 

de Verkenning Fiets 

gereed als input voor 

de agenda 

Mobiliteit/Omgevings

visie. Tevens 

verwachten wij eind 

december een 

voordracht gereed te 

hebben voor het 

oplossen van een 

aantal knelpunten 

(provinciaal areaal) 

van de fietsersbond. 

Tenslotte is gestart 

met ontwikkelen van 

 



 

 

voor de vaststelling 

van de begroting 

2018 een 

tussenrapportage te 

geven over 

bovenstaande en 

deze rapportage zo 

goed mogelijk aan te 

laten sluiten aan de 

in ontwikkeling 

zijnde provinciale 

fietsvisie. 

een provinciaal 

hoofdfietsnetwerk 

waarbij ook de 

vermarkting wordt 

meegenomen. Bij het 

hoofdfietsnetwerk 

zal een 

Uitvoeringsprogram

ma worden 

opgenomen om de 

knelpunten van het 

hoofdfietsnetwerk en 

het restant van de 

knelpuntenlijst 

fietsersbond aan te 

pakken. E.e.a. 

afhankelijk van de 

beschikbare 

budgetten. 

Kadernota 2018  

Realiseren van 2 

fietssnelwegen voor 

2020. 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken GS: * in 

de begroting 2018 

een beleidsambitie 

“Realiseren twee 

extra fietssnelwegen 

voor 2020” op te 

nemen   en doen 

daarbij het voorstel: 

* de kosten daarvan 

te dekken vanuit de 

M45-2017 ChristenUnie-SGP, 

GroenLinks. 

 24-07-2017: Uit 

notulen PS 10-07-

2017, reden 

aanhouden motie: 

"De heer KLEIN 

(CU/SGP): Motie 45 

over twee 

fietssnelwegen. Ik 

interpreteer de 

reactie van de 



 

 

bestaande reserves 

rondom 

fietsinfrastructuur / 

fietsimpuls. 

gedeputeerde zo dat 

zij haar best gaat 

doen om dit doel in 

de beleidsvisie te 

realiseren. Daarom 

willen wij de motie 

aanhouden." 

Motie Vreemd a/d 

Orde  In de bres voor 

BTW-vrijstelling 

Waddenveren. 

AANGEHOUDEN 

PS roept het College 

op om: * zo snel 

mogelijk contact op 

te nemen met de 

andere 

Waddenprovincies 

om al dan niet in 

IPO-verband te 

lobbyen bij 

staatssecretaris 

Dijksma van 

Infrastructuur en 

Milieu om 

waddenveerboten te 

vrijwaren van een 

verhoogd BTW-tarief  

* hangende een 

maatwerkregeling 

voor 

(Wadden)veerboten, 

het bestaande BTW-

regime niet per 1 

M53-2017 PVV, ONH  12-10-2017: reden 

aanhouden motie uit 

notulen PS 02-10-

2017: "Gedeputeerde 

BOND: Voorzitter. 

Sympathieke motie, 

maar in de 

vergadering van het 

regiocollege Wadden 

heeft gedeputeerde 

Loggen dit 

onderwerp reeds 

ingebracht. Verder is 

het zo dat de 

rederijen nu in beeld 

aan het brengen zijn 

wat daadwerkelijk de 

effecten zijn, dus het 

verhaal klopt. De 

betrokken 

gemeenten wachten 

de resultaten van die 



 

 

januari 2018 op te 

heffen. 

verkenning af, maar 

wij hebben met 

Friesland – de 

provincie Groningen 

heeft geen veren – 

afgesproken dat op 

het moment dat de 

uitslagen van de 

verkenningen van de 

rederijen er zijn, wij 

gezamenlijk zullen 

optrekken en in IPO-

verband zullen 

inbrengen. Dat 

maakt deze motie 

sympathiek maar op 

dit moment 

overbodig en 

misschien iets te 

snel. Wij ontraden 

hem op dit moment. 

... Mevrouw BEZAAN 

(PVV): Ik wil hem 

graag aanhouden." 

Begroting 2018: 

Financiele gevolgen 

regeerakkoord 

provincie 

PS verzoeken GS: * 

zo spoedig mogelijk 

inzicht te verschaffen 

in de nu bekende 

financiële gevolgen 

M110-2017 PvdA, VVD, D66, CDA 29-01-2018: uit 

besluitenlijst GS d.d. 

16-01-2018:  Het 

college besluit: 1. de 

ontwerp-Eerste 

01-02-2018: Over 

het eerste deel van 

de motie gaat brief 

915999/1010666 

van GS aan PS. Deze 



 

 

van het 

regeerakkoord * zo 

spoedig mogelijk 

inzicht te verschaffen 

in de financiële 

mogelijkheden die 

uit een doorlichten 

van bestaande 

reserves en 

voorzieningen 

voortkomen 

begrotingswijziging 

2018 vast te stellen  

2. de 

Statenvoordracht en 

het ontwerpbesluit 

voor de laatste 

begrotingswijziging 

vast te stellen  3. de 

EBW 2018 en 

Statenvoordracht met 

brief aan Provinciale 

Staten toe te zenden  

4. de 

portefeuillehouder 

Financiën te 

machtigen voor het 

uitvoeren van 

redactionele 

aanpassingen en zo 

nodig aanpassingen 

naar aanleiding van 

de besluitvorming 

m.b.t. de afhandeling 

van motie 110.  Het 

college besluit: 1. PS 

door middel van brief 

te informeren over de 

uitvoering van motie 

110/2017  2. de 

brief is besproken in 

Cie MF 22 januari 

2018. De commissie 

adviseert dit deel af 

te doen. Over het 

tweede deel van de 

motie zijn de brieven 

1016028/1016030, 

1016028/1020773 

en 984451/1027172 

ontvangen, deze 

zullen in de 

commissievergaderin

gen van februari 

worden behandeld. 

Daarna volgt voorstel 

voor presidium. 



 

 

geprioriteerde 

voorstellen te 

beschouwen als een 

besluit op 

hoofdlijnen, dat 

verwerkt wordt in 

een aparte 

begrotingswijziging, 

die zo spoedig 

mogelijk ter 

besluitvorming aan 

de Staten wordt 

voorgelegd  3. PS te 

verzoeken de 

voorstellen in de 

Statenvergadering te 

bespreken  4. PS voor 

te stellen de motie 

als afgedaan te 

beschouwen.  10-

01-2018: Uit 

besluitenlijst GS d.d. 

9-1-2018:  Het 

college besluit: 1. de 

vrije ruimte in de 

doorgelichte 

bestemmingsreserve

s vast te stellen op 

€69 miljoen  2. PS 



 

 

door middel van brief 

te informeren over de 

uitvoering van motie 

110/2017 voor wat 

betreft de 

doorlichting van de 

reserves en de 

financiële gevolgen 

regeerakkoord  3. PS 

voor te stellen motie 

110 voor wat betreft 

de financiële 

gevolgen 

regeerakkoord en  

doorlichting reserves 

als afgedaan te 

beschouwen  4.   De 

gedeputeerde te 

machtigen voor 

redactionele 

aanpassingen. 

Begroting 2018: 

Totale projectkosten 

vermelden op borden 

van projecten met 

meerdere 

stakeholders. 

PS verzoeken GS:  bij 

projecten waarbij 

meerdere 

stakeholders zijn 

betrokken bij de 

uitvoering in overleg 

te gaan met 

betreffende 

M104-2017 PVV   



 

 

stakeholders om (na 

hun goedkeuring) 

ook daar de totale 

projectkosten op de 

borden te vermelden. 

Begroting 2018: 

Benuttingsstrategie  

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken GS:  

een integrale 

strategie te 

ontwikkelen voor het 

optimaal benutten 

van 

mobiliteitsinvestering

en, rekening 

houdend met 

leefbaarheid, 

duurzaamheid, 

milieu en 

toekomstige 

ontwikkelingen 

M114-2017 PvdD  4-12-2017: Reden 

aanhouden motie uit 

notulen PS 06-11-

2017: "De heer ZOON 

(PvdD): Ik wil toch 

even ingaan op de 

heer Tijssens, uw 

punt over mobiliteit 

onderschrijf ik met 

het risico dat ik u te 

kort doe en dat is 

niet mijn bedoeling. 

Richt u zich vooral 

op het verschuiven 

binnen mobiliteit en 

om te zien waar wij 

moeten investeren, 

onze motie richt zich 

meer op het beter 

benutten van 

bestaande 

investeringen in 

bredere zin dan 

alleen infrastructuur. 



 

 

Ik zie ook dat onze 

bijdragen in elkaars 

verlengde zitten en 

wellicht overlappen. 

Ik verheug mij dan 

ook op een fijne 

discussie samen met 

de gedeputeerde en 

zou de motie graag 

aanhouden." 

 


